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Abstract (en)
The seat is intended to have automatic adjustment, which is dependent on the body weight, of the restoring force of the inclination mechanism and
the backrest mechanism. The seat part (2) is mounted on the seat support (5) so as to be adjustable in height by means of a parallelogram link
arrangement (9, 10) counter to the pretensioning force of a spring element (16). Furthermore, the backrest support (4) is mounted swivellably on the
seat support, swivelling of the backrest support (4) taking place counter to the pretensioning force of the spring element (16). The seat can be used,
for example, as office furniture, as a seat in a vehicle, or in the household. <IMAGE>

Abstract (de)
Es liegt die Aufgabe zugrunde, ein Sitzmöbel zu schaffen, bei welchem eine automatische, körpergewichtsabhängige Einstellung der Rückstellkraft
der Neigungsmechanik und der Rückenteilmechanik erfolgt. Erfindungsgemäß ist das Sitzteil (2) mittels einer Parallelogrammlenkeranordnung (9,
10) gegen die Vorspannkraft eines Federelements (16) höhenveränderbar am Sitzträger (5) gelagert, weiterhin ist der Rückenträger (4) schwenkbar
am Sitzträger (5) gelagert, wobei eine Verschwenkung des Rückenträgers (4) gegen die Vorspannkraft des Federelements (16) erfolgt. Das
erfindungsgemäße Sitzmöbel ist beispielsweise als Büromöbel, als Sitz in einem Fahrzeug oder im häuslichen Bereich verwendbar.
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